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Vragen van het lid Kröger (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Toxic PFAS Chemicals Found in 
Artificial Turf» (ingezonden 10 oktober 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Toxic PFAS Chemicals Found in Artificial Turf»?1 

Vraag 2
Wordt, zover bij u bekend, bij de productie van in Nederland gebruikt 
kunstgras ook poly- en perfluoralkylstoffen (PFAS) gebruikt? 

Vraag 3
Is het PFAS gehalte van in Nederland gebruikt kunstgras onderzocht? Zo nee, 
bent u dit van plan, nu PFAS een zeer zorgwekkende stof is? 

Vraag 4
Als Nederlands kunstgras besmet is met PFAS, wat zijn dan de blootstellings-
risico’s voor sporters, medewerkers van kunstgrasbedrijven of onderhoud-
smedewerkers van kunstgras sportvelden? 

Vraag 5
Wat zijn de risico’s voor het milieu, de bodem en het water, door uitspoeling 
van PFAS? 

Vraag 6
Wat zijn de risico’s die ontstaan bij verwerking en recycling van kunstgras?

1 The Intercept, 8 oktober 2019, «Toxic PFAS Chemicals Found in Artificial Turf» 
(https://theintercept.com/2019/10/08/pfas-chemicals-artificial-turf-soccer/)
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